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Achtergrondinformatie Harbour Med

e¢ Erasmus MC was een van de medeoprichters van Harbour Biomed
e Harbour ontwikkelt antilichaam therapieén die mede gebaseerd zijn op wetenschappelijk

werk van 5.1.2e

+ Harbour heeft verschillende therapieén voor immunologie en oncologie indicaties in

ontwikkeling
+ Harbour is al enige tijd erg actief in China nadat Chinese investeerders in het bedrijf zijn

gestapt. Ze hebben nog wel een locatie in Rotterdam

e Nu wordt het bedrijf naar de beurs gebracht in Hong Kong, en kunnen het Erasmus en

5.1.2e hun aandeel 'verzilveren’ (€43mln en €16mlin respectievelijk)
¢ Erasmus MC heeft in een eerder stadium al ~€10mln opgehaald door eigendomsrechten te

verkopen
¢ Harbour is ook mede-eigenaar van een antilichaam dat ene mogelijke therapie is tegen

COVID-19, dit antilichaam is al vaak in het nieuws geweest als therapie ontwikkeld door de

Universiteit Utrecht en het Erasmus. Het eigendom ligt dus vrij ingewikkeld, en is niet

exclusief in NLse handen.
e Hier zijn recentelijk kamervragen over gesteld omdat een grote Amerikaanse farmaceut

hier een licentie op wil afnemen. Deze onderhandelingen zijn in een ver gevorderd stadium

«Voor VWS is het van belang dat innovatie die met NLs publiek geld mogelijk is gemaakt
niet resulteert in medicijnen met een hoge prijs en beperkte beschikbaarheid

«+ Om hier vorm aan te geven heeft de NFU de principes Maatschappelijk Verantwoord

Licentiéren opgesteld, deze biedt handvatten om beschikbaarheid en betaalbaarheid te

borgen
+ Erasmus MC ziet hier op toe in de onderhandelingen, hier heeft de [BEES

namens de bewindspersonen recentelijk nog een brief naar de bestuursvoorzitters van UU

en Erasmus MC gestuurd om het belang hiervan te benadrukken. We moeten afwachten

wat de uiteindelijke voorwaarden zullen zijn
¢ Het Erasmus MC heeft actief beleid ontwikkelt om ervoor te zorgen dat hun innovaties te

gelden kunnen worden gemaakt, maar niet resulteren in excessieve prijzen of lage
beschikbaarheid. Hier plukt het nu de vruchten van. Het is nog onduidelijk of dit beleid ook

tot prijsmatiging zal leiden.


